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Protokół nr 2/2008 
z odbytej w dniu 29 lutego 2008 roku 

SESJI 
RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
 
 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 
wzięło 11 Radnych, (dwóch Radnych usprawiedliwionych) lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do 
protokołu. 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 
Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i gminy Cieszanów 
Pan mgr inŜ. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów 

 
Porządek obrad: 

 
I. Sprawy organizacyjne: 

   1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
   2. Przyjęcie porządku obrad. 
   3. Przyjęcie protokołu z  XVIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
   4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 
       Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej w Cieszanowie.      
III.  Interpelacje i zapytania radnych. 
IV. Uchwalenie budŜetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2008: 

1. Przedstawienie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem przez Burmistrza. 
2. Odczytanie opinii Komisji BudŜetowej. 
3. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budŜetowej. 
4. Dyskusja nad projektem uchwały BudŜetowej. 
5. Jawne głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej. 

V. Podjęcie uchwał:  
- w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach, których organem prowadzącym jest gmina Cieszanów,  
- w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego,  
- w sprawie zmiany zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Porządkowanie Gospodarki wodno-ściekowej i rekreacja 
- w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania wierzytelności gminnych 

jednostek organizacyjnych z tytułu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje 
się przepisów ustawy – ordynacja podatkowa, udzielania innych ulg w spłacaniu 
tych naleŜności, a takŜe organów do tego uprawnionych 

- w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 
wykonanie obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się odpadów 
komunalnych, przejętych przez gminę Cieszanów na podstawie akceptacji 
mieszkańców wyraŜonej w przeprowadzonym w dniu 20 maja 2007 r. referendum 
gminnym, 
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- w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Cieszanów, 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 
realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2008 r., 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej samorządowi Województwa 
Podkarpackiego na realizację zadania publicznego. 

VI.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
VII. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
VIII. Zako ńczenie obrad  XIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 
 
Ad. I pkt. 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan mgr Janusz Mazurek otworzył 
XIX sesję zwyczajną Rady. Powitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 11 Radnych -  quorum zgodne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Ponadto 
poinformował zebranych, iŜ z porządku obrad zostaje wycofana uchwała w sprawie 
uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta  
i Gminy Cieszanów, gdyŜ błędy wskazane we wcześniejszej uchwale przez Wojewodę 
Podkarpackiego zostały usunięte i nie ma konieczności jej ponownego uchwalania.  

Dodał równieŜ, iŜ do obrad dzisiejszej sesji zostały włączone dwie uchwały:  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację zadań 
inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2008 r., oraz w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej samorządowi Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego. 
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, 
w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. I pkt. 3. 
 

Następnie Przewodniczący mgr Janusz Mazurek poddał pod głosowanie protokół  
z obrad z dnia 30 stycznia br., który był wyłoŜony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku 
uwag do powyŜszego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ protokół  
 z ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia br. został przyjęty jednomyślnie.  
 
Ad. I pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie mgr Janusz Mazurek poinformował, 
zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami. Dodał, iŜ po podpisaniu uchwał  
z poprzedniej sesji przekazał je do realizacji Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów. 
Jednocześnie poinformował zebranych, iŜ podpisał zawiadomienia i zaproszenia na sesję, 
która odbywa się w dniu dzisiejszym. W dniu 22 lutego br. przewodniczący uczestniczył  
w posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Cieszanowie, które opiniowały budŜet 
na 2008 roku. Dodał, iŜ w dniach 25-26 luty uczestniczył w posiedzeniu Komisji BudŜetowej, 
która opiniowała budŜet na 2008 rok.  
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Poinformował, iŜ realizując wykonanie uchwały Rady Miejskiej w Cieszanowie potrącił 
Radnemu Panu Zygmuntowi Lesiczce 2/3 diety za nieobecność w poprzedniej sesji. 
Dodał, iŜ w dniu 25 lutego uczestniczył w posiedzeniu Związku Gmin Ziemi Lubaczowskiej, 
którego tematem był dostęp do szerokopasmowego internetu. 
Poinformował zebranych, iŜ 15 lutego odbyły się wybory do MłodzieŜowej Rady Miejskiej  
w Cieszanowie, wyłonionych zostało 15 Radnych MłodzieŜowej Rady Miejskiej  
w Cieszanowie: Natalia Tomków, Daniel Mielnik, Aneta Sitarz , Joanna Ciepła, Dominika 
Kościelecka, Karol Majewski, Magdalena Kudyba, Izabela Kołodziej, Magdalena 
Gielarowiec, Jolanta Maciejko, Krzysztof Pachołek, Krzysztof Cozac, Joanna śuk, Agnieszka 
Welcz, Michał Dudziński. 
 
Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
  
Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Nie zgłoszono Ŝadnych interpelacji ani zapytań. 
 

Ad. IV pkt 1. Przedstawienie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem przez 
                       Burmistrza. 
 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów mgr Zdzisław Zadworny omówił projekt 
uchwały w sprawie budŜetu Gminy Cieszanów na rok 2008. 

Poinformował zebranych, iŜ w związku z decyzją Wojewody Podkarpackiego w dziale 
Pomoc Społeczna, który zwiększył dotację, dochody na dzień dzisiejszy zostały zwiększone  
z 19 206 250 zł do 19 326 250 zł, zamiany te będą wprowadzone uchwałą na kolejnej sesji. 

Dodał, iŜ planowana jest częściowa spłata kredytu ok. 380 tys. zł w wyniku nadwyŜki 
budŜetowej.  

 
Ad. IV pkt 2. Odczytanie opinii Komisji Bud Ŝetowej. 
 

Przewodniczący Komisji BudŜetowej Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał opinie 
w sprawie projektu budŜetu Gminy Cieszanów na 2008 rok. – załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. IV pkt 3. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
                        budŜetowej. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie: 

- prawidłowości dołączonej do projektu budŜetu Gminy Cieszanów na 2008 rok 
prognozy kwoty długu – załącznik nr 6 do protokołu, 

- projektu budŜetu Gminy Cieszanów na 2008 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami - załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Ad. IV pkt 4. Dyskusja nad projektem uchwały BudŜetowej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie otworzył dyskusję nad projektem uchwały 
budŜetowej na 2008 rok. 
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Głos zabrał sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba, który zapytał o rozdysponowanie 
kwoty 500 tys. zł, która została przeznaczona na drogi gminne. Poprosił równieŜ  
o wytłumaczenie zapisu „drogi wewnętrzne”. 

Pan Zdzisław Zadworny odpowiadając na pytanie poinformował zebranych, iŜ w tej 
sprawie była wcześniej uchwała, w której było rozpisane na jakie drogi środki te są 
przeznaczone. Kontynuując powiedział, iŜ drogi wewnętrzne to tzw. „drogi polne”. 
Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Ad. IV pkt 1. Jawne głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała 
została przyjęta głosami: „za” – 11 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 
Radny. 
 
Następnie Pan mgr Janusz Mazurek ogłosił 10 min przerwę.  
 
Głos zabrał Radny Pan Marian Pachołek i poinformował zebranych, iŜ w dniu 5 lutego br. 
uczestniczył w spotkaniu Klubu Sportowego Piłki NoŜnej w Lubaczowie, na którym został 
wręczony na jego ręce puchar dla Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów za pomoc finansową 
dla klubów sportowych. Następnie Pan Marian Pachołek przekazał puchar Panu Zdzisławowi 
Zadwornemu.  
 
Ad. V.  Podjęcie uchwał.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki odczytał 
projekt uchwały 
 

- w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach, których organem prowadzącym jest gmina Cieszanów - załącznik 
nr 8 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Pan mgr Janusz Mazurek poinformował zebranych, iŜ na 

posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury został zgłoszony wniosek o wprowadzenie jednej 
stawki dodatku funkcyjnego za wychowawstwo klasy w wysokości 60 zł – zmiana w § 10.   
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Burmistrza z pytaniem, czy akceptuje 
proponowaną zmianę.  

Odpowiadając na pytanie Pan Burmistrz poprosił Radnych o niewnoszenie powyŜszych 
zmian, gdyŜ regulamin był uzgadniany ze związkami zawodowymi, a zapis w § 10, czyli 
rozdzielenie stawki za wychowawstwo klas szkoły podstawowej i gimnazjum był propozycją 
związków zawodowych.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Janusz Mazurek poddał wniosek Komisji 
Oświaty pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on odrzucony głosami: „za”- 1 Radny, 
„przeciw” – 0 Radnych, „wstrzymał się” – 10 Radnych. Dodał, iŜ zapis § 10 pozostaje 
niezmienny, taki jaki wynegocjowały związki zawodowe zrzeszające nauczycieli.  
Kolejno głos zabrał Radny Pan mgr Wojciech Broź, który złoŜył następujące wnioski: 

1. zwiększenie dodatku motywacyjnego z 2% do 4 %, 
2. zmianę zapisu par 7 pkt. 1 z 150 zł na zapis procentowy np. 0% do 10% lub od 0% do 

8%. 
Głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował zebranych, iŜ w budŜecie gminy nie ma 
środków na zwiększenie dodatku motywacyjnego dla nauczycieli. Dodał, iŜ do oświaty 
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najwięcej obecnie dokłada się, aby podnieść dodatek motywacyjny zwiększymy zadłuŜenie 
gminy. 
  Następnie głos zaprał Radny Pan Fryderyk Zaborniak, który złoŜył wniosek  
o zwiększenie dodatku motywacyjnego z 2% na 3%. 
Głos Zabrał Radny Wojciech Broź, który wycofał swój pierwszy wniosek o zwiększenie 
dodatku motywacyjnego z 2% na 4%. Jednocześnie dodał, iŜ przychyla się do wniosku Pana 
Fryderyka Zaborniaka.  
Kolejno Burmistrz poinformował, iŜ zwiększenie dodatku motywacyjnego o 1% to koszt dla 
Gminy ok. 70 tyś. zł, na które trzeba byłoby wziąć kredyt. 
Głos zabrał Pan Fryderyk Zaborniak, który po wyjaśnieniach Burmistrza poinformował, iŜ 
jeŜeli gmina musiałaby brać kredyt na zwiększenie dodatku motywacyjnego dla nauczycieli to 
wycofuje swój wniosek. 
Kolejno Radny Pan Wojciech Broź po wyjaśnieniach Pana Burmistrza wycofał drugi wniosek 
o zmianę zapisu kwotowego 150 zł na zapis procentowy. 
Następnie Radny Pan Zdzisław Kasperski poinformował zebranych, iŜ w § 1 niniejszej 
uchwały wystąpił błąd techniczny, jest zapis „ustawy”, a powinno być „uchwały” – co zostało 
zmienione. 
Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on 
przyjęty głosami „za” – 10 Radnych, „przeciw” – 0 Radnych, „wstrzymał się” – 1 Radny. 
Dodał, iŜ niniejszy projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Oświaty i Kultury. 
 
Jako następny Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego – załącznik nr 9 do protokołu,  

 
W związku w pozytywną opinią Komisji BudŜetowej Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Kolejno Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie zmiany zakresu wykonywania wieloletniego programu 
inwestycyjnego pn. „Porządkowanie Gospodarki wodno-ściekowej i rekreacja, 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została 
przyjęta jednomyślnie. Stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Jako następny Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania wierzytelności gminnych 
jednostek organizacyjnych z tytułu naleŜności pienięŜnych, do których nie 
stosuje się przepisów ustawy – ordynacja podatkowa, udzielania innych ulg w 
spłacaniu tych naleŜności, a takŜe organów do tego uprawnionych, 

 
Pan Burmistrz omówił projekt uchwały. Dodał, iŜ umorzenia będą stosowane np. przy 
zaleganiu z czynszem, a ulgi dotyczą zaliczenia remontu na poczet czynszu.  
Radny Pan Wojciech Broź zapytał czy nie trzeba uchylić wcześniejszej uchwały. 
Pani Skarbnik poinformowała, iŜ wcześniejsza uchwała wygasła. 
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Kolejno głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie i złoŜył 
wniosek o wprowadzenie dodatkowego paragrafu o treści „Wykonanie uchwały powierza się 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Cieszanów”. Stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Następnie Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 
wykonanie obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się odpadów 
komunalnych, przejętych przez gminę Cieszanów na podstawie akceptacji 
mieszkańców wyraŜonej w przeprowadzonym w dniu 20 maja 2007 r. 
referendum gminnym - załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Pan Zdzisław Zadworny omówił projekt uchwały. Poinformował zebranych, iŜ stawki 
określone w uchwale nie są wygórowane, są niŜsze od proponowanych w pierwszej wersji 
przez Zakład Usług Komunalnych. JeŜeli w gospodarstwie prowadzona będzie segregacja 
odpadów to będą opłaty niŜsze. Dodał, iŜ mieszkańcy będą podpisywać oświadczenia  
w których określać będą liczę domowników i będą oświadczać się czy prowadzą selektywną 
zbiórkę czy nie. Jednocześnie prowadzona będzie przez ZUK ewidencja, kto prowadzi 
segregację odpadów. 
Poinformował zebranych, iŜ kaŜde gospodarstwo otrzyma lnianą torbę na zakupy, a sklepy 
zaopatrzone zostaną w papierowe torby, aby zachęcić mieszkańców do likwidacji 
plastikowych opakowań. 
Kolejno Radny Wojciech Broź zapytał co z osobami, które będą prowadzić selektywną 
zbiórkę, ale będą sprzedawać np. makulaturę lub szkło. Zapytał równieŜ o liczbę osób, które 
nie płaci za odpady. 
 Pan Burmistrz odpowiadając poinformował, iŜ nie wszystko uda się obecnie sprzedać, a jeśli 
tak to moŜe okazać paragon sprzedaŜy np. makulatury. Dodał, iŜ obecnie około 80% osób 
płaci za odpady komunalne. 
Kolejno głos Zabrał Prezes Zakładu Usług Komunalnych Pan Waldemar Zubrzycki, który 
przedstawił zebranym funkcjonowanie zbiórki odpadów komunalnych segregowanych  
i niesegregowanych na terenie gminy Cieszanów oraz określił ilo ść i rodzaj odbieranych 
odpadów. Dodał, iŜ harmonogram zbiórki odpadów kaŜdy mieszkaniec otrzymał w formie 
kalendarza.  
 
Kolejno Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały 
 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na 
realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w 2008 r.,- załącznik 
nr 13 do protokołu. 

 
W związku w pozytywną opinią Komisji BudŜetowej Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie w sposób jawny i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: 
„za” – 10 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. Salę opuścił Radny 
Wojciech Świzdor.  
 
Jako następny Pan Edward Batycki odczytał projekt uchwały  
 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Podkarpackiego na realizację zadania publicznego - załącznik nr 14 do 
protokołu. 
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W związku w pozytywną opinią Komisji BudŜetowej Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie w sposób jawny i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: 
„za” – 10 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  
 
VI.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
  
Nie zgłoszono. 
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
 

Wobec braku zgłoszenia interpelacji i zapytań Przewodniczący mgr Janusz Mazurek 
przeszedł do kolejnego punktu.  
 
VIII. Zako ńczenie obrad  XIX sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pan mgr Janusz Mazurek zamknął posiedzenie o godz. 14 20 

 
 

 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 


